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Abstract (en)
The projecting, rear-ventilated facade construction has plates (3) with or without head rabbet (4) on the upper plate edge (5). On the lower plate
edge (8) is a drip rabbet (6) and a foot rabbet (7). The facade plates by means of holders (9) are fixable to the vertical and horizontal profiles (2).
The foot rabbet (7) of the upper facade plates (10) is engaged from below by an upwardly open U-shaped part (15) of the plate holder (9). The head
rabbet (4) or the upper edge of the lower facade plates (12) is engaged from above by a downwardly open U-shaped part (17). The connecting rib
(22) of the downwardly open U-shaped part (17) is displaced in relation the connecting rib (21) of the upwardly open U-shaped part in the direction
of the horizontal depth and/or in the direction of the vertical height of the facade construction or is completely or partly identical to it.

Abstract (de)
Eine vorgehängte, hinterlüftete Fassadenkonstruktion besteht aus einer Unterkonstruktion (1) mit horizontalen und/oder vertikalen Profilen (2) und
Fassadenplatten (3) mit oder ohne Kopffalz (4) am oberen Plattenrand (5) und mit Tropffalz (6) und Fußfalz (7) am unteren Plattenrand (8), die
mittels Plattenhaltern (9) an den vertikalen oder horizontalen Profilen (2) festlegbar sind. Um die Fassadenplatten mit schindelartiger Überlappung
verdecken zu können, übergreift der Tropffalz (6) der oberen Fassadenplatte (10) die Vorderflächen (11) des oberen Plattenrandes (5) der unteren
Fassadenplatte (12) so, daß die Vorderflächen (13) der oberen Fassadenplatten (10) im Bereich des Tropffalzes (6) um das Maß der Tropffalzstärke
plus der Tiefe des vorderen Lüftungsspaltes (14) vor den Vorderflächen (11) des oberen Plattenrandes (5) der unteren Fassadenplatten (12)
angeordnet sind. <IMAGE>
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